
Protokół nr XIII 

Rady Miejskiej w Mogielnicy  

w dniu 16 grudnia 2024 

Obrady rozpoczęto 16 grudnia 2024 o godz. 14:30, a zakończono o godz. tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. Obradom przewodniczyła Ewa Ścisłowska. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum.  

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Dzień dobry Państwu, otwieram XIII sesje Rady Miejskiej  

w Mogielnicy. Witam gości zaproszonych, witam sołtysów oraz przewodniczących klubów 

osiedlowych, Państwa radnych i wszystkich, którzy będą uczestniczyć w naszej sesji. Proszę  

o stwierdzenie kworum. Proszę Państwa mamy potwierdzone kworum, dziś obradujemy  

w składzie 15 radnych. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Na Sekretarza dzisiejszych obrad powołuję za zgodą Pana 

Radosława Kiljana, czy Pan Radosław wyraża zgodę? Pan Radosław wyraża zgodę dziękuję 

bardzo. Proszę bardzo przystąpmy do głosowania potwierdzającego kandydaturze Pana 

Radosława Kiljana.  

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnego Radosława Kiljana za jego zgodą. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław Kiljan, 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, Ireneusz Popis, 



Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: 15 głosów za, jednocześnie uznaliśmy, że Pan Radosław 

Kiljan będzie Sekretarzem obrad. Bardzo proszę o zajęcie miejsc, kogo nam brakuje? Proszę 

Państwa wznawiamy obrady XIII sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy. Proszę bardzo Pan 

Burmistrz. 

3.Przyjęcie porządku obrad. 

Burmistrz Robert Lipiec: W takim razie jeszcze raz dzień dobry witam Państwa, bardzo 

serdecznie odnośnie porządku obrad Szanowni Państwo proszę o wprowadzenie dwóch punktów 

w tym porządku. Pierwszy punkt dotyczy chodzi o podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia 

Gminy i Miasta Mogielnica do realizacji programu Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki 

Społecznej pod tytułem "Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością" dla jednostek 

samorządu terytorialnego edycja 2025 oraz zasad realizacji przedmiotowego programu w Gminie 

Mogielnica. To jest jeden punkt, drugi punkt podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu 

i udzielenia pełnomocnictwa do realizacji projektu finansowego w ramach programu 

regionalnego Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021-2027 priorytet 6 Fundusze Europejskie 

dla Nowoczesnej i Dostępnej Edukacji na Mazowszu działanie 7.2 wzmocnienie kompetencji 

uczniów. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa przeczytam teraz porządek obrad  

z uwzględnieniem tych dwóch punktów. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja Burmistrza z działań od ubiegłej sesji. 

5. Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji. 

6. Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2024-2027. 



7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy i Miasta Mogielnica do realizacji programu 

Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej "Asystent osobisty osoby z 

niepełnosprawnością" dla jednostek samorządu terytorialnego edycja 2025 oraz zasad realizacji 

przedmiotowego programu w Gminie Mogielnica. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu i udzielenia pełnomocnictwa do realizacji 

projektu finansowanego w ramach projektu regionalnego Fundusze Europejskie dla Mazowsza 

2021-2027 priorytet 6 Fundusze Europejskie dla Nowoczesnej i Dostępnej Edukacji na 

Mazowszu działanie 7.2 wzmocnienie kompetencji uczniów. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pienieżnego dla strażaka 

ratownika, kandydata na strażaka ratownika Ochotniczej Straży Pożarnej z terenie Gminy  

i Miasta Mogielnica oraz za działania inne niż określone w art. 15 ustawy 17 grudnia 2001 roku  

o Ochotniczych Strażach Pożarnych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 12/47/2024 z dnia 25 listopada 2024  

w sprawie programu współpracy Gminy i Miasta Mogielnica z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2025. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki rozwiązywania 

problemów alkoholowych na rok 2025. 

13. Przedstawienie treści rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody Mazowieckiego dotyczące 

uchwał z dnia 30 października 2024 tak zwanych uchwał Kozietulskich. 

14. Sprawy bieżące i interpelacje radnych. 

15. Sprawy mieszkańców. 

16. Zakończenie obrad.  

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Przystąpmy do głosowania kto z Państwa jest za takim 

porządkiem obrad. 

Głosowano w sprawie: 



Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14 PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław Kiljan, 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, Ireneusz Popis, 

Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Ewa Ścisłowska. 

WSTRZYMUJE SIĘ: 

 Adam Stępniak 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa 14 radnych opowiedziało się za tym 

porządkiem, wstrzymał się 1 radny. Porządek został przyjęty. 

4. Informacja Burmistrza z działań od ubiegłej sesji. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo Panie Burmistrzu informacja z działań  

od ubiegłej sesji. 

Burmistrz Robert Lipiec: Szanowni Państwo, jeżeli chodzi o informację przeczytam najpierw 

Zarządzenia, które podjąłem w okresie od ostatniej sesji: były to Zarządzenia nr 153 dnia  25 

listopada 2024 w sprawie zmian planu finansowego Urzędu Gminy i Miasta w Mogielnicy na 

2024 rok, Zarządzenia nr 154 w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków budżetu na 

2024 rok, Zarządzenia nr 155 w sprawie zmian planu finansowego Urzędu Gminy i Miasta  

w Mogielnicy na 2024 rok, Zarządzenia nr 156 w sprawie zmiany planu finansowego  dla 

wydzielonego rachunku środków pochodzących z Funduszu Pomocy o którym mowa w art.14 

ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

Państwa na 2024 rok, Zarządzenia nr 157 w sprawie skrócenia czasu pracy w Urzędzie Gminy  

i Miasta w Mogielnicy w dniu 24 grudnia i 31 grudnia 2024 roku, Zarządzenia nr 158 z dnia 13 

grudnia 2024 w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej do przeprowadzenia 



inwentaryzacji rocznej w Urzędzie Gminy i Miasta w Mogielnicy i Zarządzenia nr 159  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 

2024-2027. Szanowni Państwo, jak już tutaj wstępnie poprzez wprowadzenie do porządku obrad 

punktu Państwo zauważyliście pozyskaliśmy dofinansowanie z programu regionalnego Fundusze 

Europejskie dla Mazowsza z priorytetu 6 dla Nowoczesnej i Dostępnej Edukacji na Mazowszu 

wzmocnienie kompetencji uczniów na kwota to 760 719, 88 złoty. Na chwilę obecną jeżeli 

chodzi o prace takie inwestycyjne trwa montaż placu zabaw przy Szkole Podstawowej nr 2  

w Mogielnicy. Termin zakończenia prawdopodobnie do końca tygodnia o ile pogoda pozwoli. 

Stacja uzdatniania wody Kozietuły niestety wykonawca nie wyrobi się z realizacją zamierzonego 

harmonogramu na ten rok dlatego też zostanie mu zmniejszone zaplanowane wynagrodzenie co 

też jest tutaj odzwierciedleniem tego budżetu o 339 356,83 złote no i na chwilę obecną z tych 

informacji to wszystko, dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Dziękuję bardzo. Proszę bardzo, teraz przystąpimy  

do zatwierdzenie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Wszystkie materiały z wyjątkiem tych dwóch pozycji, które 

zostały przedstawione przez Pana Burmistrza oczywiście również wcześniej o tym wiedziałam, 

ale już było po zamknięciu porządku obrad. Proszę Państwa, wszystko znajduję się na esesja  

i mniemam iż Państwo się zapoznali z protokołem z XII sesji proszę przystąpmy zatem do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA: 



Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław Kiljan, 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, Ireneusz Popis, 

Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: 15 osób wypowiedziało się za więc protokół z XII sesji został 

przyjęty jednogłośnie. 

6. Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2024-2027. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Teraz przejdziemy do podjęcia uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 

2024-2027. Tekst znajdował się również w materiałach ja ograniczę się do przeczytania 

uzasadnienia. (...) Tak przedstawia się uzasadnienie do WPF-u proszę czy ktoś z Państwa 

chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, przejdźmy do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2024-2027. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław Kiljan, 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, Ireneusz Popis, 

Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Jednogłośnie WPF został przyjęty. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Następny punkt to podjęcie uchwały w sprawie zmiany 



uchwały budżetowej na 2024 rok. Jak poprzednio wspomniałam materiały znajdowały się na 

esesji przeczytam uzasadnienie. (...)  Proszę bardzo kto z Państwa chciałby zabrać głos na temat 

właśnie tej uchwały budżetowej ? Nie widzę przejdźmy do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław Kiljan, 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, Ireneusz Popis, 

Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Jednogłośnie uchwała została przyjęta. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy i Miasta Mogielnica do realizacji programu 

Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej "Asystent osobisty osoby z 

niepełnosprawnością" dla jednostek samorządu terytorialnego edycja 2025 oraz zasad realizacji 

przedmiotowego programu w Gminie Mogielnica. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa przechodzimy do punktu ósmego jest to 

właśnie podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy i Miasta Mogielnica do realizacji 

programu Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej "Asystent osobisty osoby z 

niepełnosprawnością". Proszę Państwa w związku z tym, że ten punkt został wprowadzony 

dzisiaj jestem zmuszona do przeczytania całości projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. (...)  

Proszę bardzo czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę przejdźmy do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy i Miasta Mogielnica do realizacji programu 



Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej "Asystent osobisty osoby z 

niepełnosprawnością" dla jednostek samorządu terytorialnego edycja 2025 oraz zasad realizacji 

przedmiotowego programu w Gminie Mogielnica. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław Kiljan, 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, Ireneusz Popis, 

Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Radni wypowiedzieli się jednogłośnie za niniejszym 

projektem. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu i udzielenia pełnomocnictwa do realizacji 

projektu finansowanego w ramach projektu regionalnego Fundusze Europejskie dla Mazowsza 

2021-2027 priorytet 6 Fundusze Europejskie dla Nowoczesnej i Dostępnej Edukacji na 

Mazowszu działanie 7.2 wzmocnienie kompetencji uczniów. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Przechodzimy do następnego punktu. Podjęcie uchwały  

w sprawie zatwierdzenia projektu i udzielenia pełnomocnictwa do realizacji projektu 

finansowanego w ramach projektu regionalnego Fundusze Europejskie dla Mazowsza i tak dalej. 

(...)  Proszę Państwa w związku z tym, że to jest dosyć nowy projekt i bardzo korzystny dla 

uczniów ja również zapoznam Państwa z opisem projektu, a potem z uzasadnieniem. (...)   

Proszę bardzo, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w tej sprawie? To przejdźmy do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu i udzielenia pełnomocnictwa do realizacji 

projektu finansowanego w ramach projektu regionalnego Fundusze Europejskie dla Mazowsza 



2021-2027 priorytet 6 Fundusze Europejskie dla Nowoczesnej i Dostępnej Edukacji na 

Mazowszu działanie 72 wzmocnienie kompetencji uczniów. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław Kiljan, 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, Ireneusz Popis, 

Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: 15 osób wypowiedziało się jednogłośnie potwierdzając 

użyteczność tej uchwały dla naszej młodzieży. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 

ratownika, kandydata na strażaka ratownika Ochotniczej Straży Pożarnej z terenie Gminy i 

Miasta Mogielnica oraz za działania inne niż określone w art. 15 ustawy 17 grudnia 2001 roku o 

Ochotniczych Strażach Pożarnych. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Przejdźmy do punktu następnego podjęcie uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika i proszę bardzo zapoznam 

Państwa ponownie z uzasadnieniem ponieważ, materiały znajdowały się wcześniej na esesja. (...)  

I proszę bardzo czy ktoś chciałby w tej sprawie zabrać głos? Nie widzę przejdźmy do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 

ratownika, kandydata na strażaka ratownika Ochotniczej Straży Pożarnej z terenie Gminy i 

Miasta Mogielnica oraz za działania inne niż określone w art. 15 ustawy 17 grudnia 2001 roku o 

Ochotniczych Strażach Pożarnych. 

 Wyniki głosowania: 



ZA: 15; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław Kiljan, 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, Ireneusz Popis, 

Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: 15 radnych przyjęło jednogłośnie projekt tej uchwały. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 12/47/2024 z dnia 25 listopada 2024  

w sprawie programu współpracy Gminy i Miasta Mogielnica z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2025. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Przejdźmy do następnego czyli w sprawie zmiany uchwały nr 

12/47/2024 z dnia 25 listopada 2024 w sprawie programu współpracy Gminy i Miasta 

Mogielnica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2025. (...) Myśmy tą uchwałę już głosowali proszę Państwa, ale nie 

było wskazanej kwoty o które poprosiły nas jednostki nadrzędne i o to została uzupełniona ta 

uchwała. Czy ktoś chciałby zająć stanowisko w tej sprawie? Nie widzę proszę przejdźmy do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 12/47/2024 z dnia 25 listopada 2024 w sprawie 

programu współpracy Gminy i Miasta Mogielnica z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2025. 

 Wyniki głosowania: 

ZA: 15; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA: 



Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław Kiljan, 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, Ireneusz Popis, 

Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska. 

Przewodnicząca Ewa  Ścisłowska: Radni wypowiedzieli się jednogłośnie za przyjęciem 

niniejszej uchwały. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki rozwiązywania 

problemów alkoholowych na rok 2025. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Następny punkt to Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

gminnego programu profilaktyki rozwiązywania problemów alkoholowych na rok 2025. Ten 

materiał również był podany na esesja proszę Państwa (...)  Proszę Państwa, po proszę Pana 

Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Socjalnych aby wypowiedział się ponieważ, dzisiaj 

na obradach Komisji podejmowaliśmy ten temat jak Komisja zaopiniowała. 

Radny Ireneusz Popis: Dzień Dobry. Witam Państwa, na Komisji Oświaty zaoponowaliśmy to 

wszystko pozytywnie no i tyle w temacie, było to do zapoznania na sesji proszę zobaczyć. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Dziękuję bardzo czyli opinia Komisji Oświaty i Spraw 

Socjalnych wypowiedziała się pozytywnie. Czy ktoś z Państwa chciałby się o coś zapytać? Nie 

ma pytań przejdźmy do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki rozwiązywania 

problemów alkoholowych na rok 2025. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14 PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA: 



Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław Kiljan, 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, Ireneusz Popis, 

Agnieszka Pracownik, Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska. 

WSTRZYMUJE SIĘ: 

 Marzena Stępień 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę 14 radnych wypowiedziało się za, jedna osoba się 

wstrzymała uchwała zostanie przyjęta. 

13. Przedstawienie treści rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody Mazowieckiego dotyczące 

uchwał z dnia 30 października 2024 tak zwanych uchwał Kozietulskich. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa 30 października tego roku Rada Miejska  

w Mogielnicy podjęła trzy uchwały związane ze Niepubliczną Szkołą Podstawową w 

Kozietułach. Te uchwały zostały stworzone i inicjatorem tych uchwał była grupa 12 radnych. 

Uchwały te zostały zaskarżone do Wojewody przez Pana Burmistrza w wyniku tego zaskarżenia 

zostały one uchylone. W tej chwili są nieważne. Proszę Państwa ja przeczytam do Rady 

Miejskiej skierowane pismo od Wojewody. Na podstawie art. 91 ust. 1 oraz art. 92 ustawy z dnia 

8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym stwierdzam nieważność uchwały 11/38/2024 z dnia 

30 października w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy. To jest jedna potem uchwała następna stwierdzam nieważność w sprawie 

zawarcia umowy ustanawiającej użytkowanie nieruchomości stanowiącej własność gminy 

Mogielnica położonej w Kozietułach dla której Sąd Rejonowy w Grójcu V Wydział Ksiąg 

Wieczystych prowadzi Księgę Wieczystą KW RA1/0056634/4 na rzecz Stowarzyszenia 

Rozwoju Wsi Kozietuły i Okolic na okres 25 lat i mamy jeszcze jedną unieważnioną proszę 

stwierdzam nieważność oczywiście tu mówię o Wojewodzie Mazowieckim bo to jest to 

stanowisko tej instancji. Stwierdzam nieważność uchwały nr 40 Rady Miejskiej w Mogielnicy z 

dnia 30 października 2024 w sprawie zawarcia ugody sądowej przed Sądem Okręgowym w 

Radomiu I Wydział Cywilny Sygnatura Akt 1036/22 pomiędzy powodem Gminą Mogielnicą i 

pozwanym Stowarzyszeniem Rozwoju Wsi Kozietuły i Okolic nr KRS 0000305991. Proszę 

Państwa wszystkie te rozstrzygnięcia nadzorcze jakie otrzymałam one są skierowane do Rady 

Miejskiej, ale w związku z tym że ja jestem Przewodniczącą więc ja Państwa o tym informuję. 



Chciałam powiedzieć, że do każdego z tych rozstrzygnięć zostało dosyć obszerne przygotowane 

uzasadnienie nie będę już tego czytać bo i tak tych tekstów Państwo mają w materiałach, 

Państwo mają na esesja. Jeśli ktoś z Państwa sobie życzy bo widzę tu gości z Niepublicznej 

Szkoły Podstawowej w Kozietułach oczywiście będzie można to udostępnić. Proszę Państwa czy 

Pan Burmistrz chciałby w tej sprawie? 

Burmistrz Robert Lipiec: Szanowni, ja tylko dwa słowa powiem. To jest to, o czym Szanowni 

Państwo mówiłem na tej sesji nadzwyczajnej. Prosiłem, abyście Państwo nie głosowali tych 

uchwał ponieważ, są one niezgodne z prawem i to tez potwierdziła kolejna instancja jakim jest 

Wojewoda także tyle z mojej strony.  

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa chciałabym tylko powiedzieć, że otrzymałam 

to pismo nie w ten piątek tylko jeszcze poprzedni i od tego dnia przysługuje Radzie zaskarżenie 

tej decyzji Wojewody mamy na to 30 dni. Czy zdecydujemy się na taki krok, czy jest on 

potrzebny, a może sytuacja rozwiąże się i nie będziemy musieli posuwać się tak daleko nie mniej 

jeszcze raz przypominam od momentu otrzymania my jako Rada mamy 30 dni, żebyście 

wszyscy Państwo o tym wiedzieli. Czy ktoś w tej sprawie chciałby zabrać głos? Pani Marzena 

Stępień proszę bardzo. 

Radna Marzena Stępień: Będzie naprawdę już krótko. Jeśli chodzi tutaj o zaskarżenie decyzji no 

bo też chciałam wyjaśnić Państwu zgromadzonym tutaj pewną taką kwestie. Owszem uchwały 

zostały zaskarżone nie mniej pozwolę sobie przytoczyć no bo tak jak Pan Burmistrz przed chwilą 

powiedział, że mówił nam na sesji iż nie możemy uchwał głosować no to chce zwrócić uwagę co 

też jest w protokole nr VII z dnia 29 sierpnia 2024 roku pozwolę sobie zacytować słowa Pana 

Burmistrza " z tego co udało się ustalić w tych negocjacjach z mojej propozycji, z mojej 

inicjatywy tak na prawdę i oczywiście drugiej strony Stowarzyszenia podjęta była decyzja, że 

płatność miesięczna za lokal i za budynek Szkoły oraz działkę o około 3 hektarów będzie to 3 

tysiące złotych miesięcznie i oczywiście też w ramach współpracy działka wraz z tym 

budynkiem zostanie przekazana w użytkowanie na 25 lat. To dosyć długi okres tak na prawdę 

będą Państwo jeszcze musieli podjąć w tym zakresie uchwałę wyrażającą zgodę na to 

przekazanie w to użytkowanie, ale to na etapie podpisywania porozumienia ze Szkołą i 

ewentualnie później akt notarialny. Ten budynek i ta działka zostaną przekazana". 29 sierpnia 

było to wcześniej zanim podjęliśmy uchwały więc padło stwierdzenie, że możemy to uczynić co 



też uczyniliśmy i nie doszło to do skutku.  Padło też stwierdzenie, że nie mamy opinii Mecenasa 

tak na prawdę opinie Mecenasa zaczęły się pojawiać od niedawna. Dzisiaj tak na prawdę widzę 

pierwszy raz na uchwałach, które głosowaliśmy do tej pory pieczątkę Pana Mecenasa Wołosa. 

Do tej pory nie było to w ten sposób robione. Jeśli chodzi też o Pana Mecenasa no to tutaj tak na 

prawdę padło też stwierdzenie, że nie było tej opinii ale tak na prawdę na Komisji Oświatowej 

dowiedzieliśmy się, że mamy dwóch Mecenasów więc kolejne pytanie jest to, którego Mecenasa 

opinia była by tą właściwą? Ponieważ padło stwierdzenie co też Pan Burmistrz powiedział tak, 

że zatrudnił nowego Mecenasa Pana Jędrzejewskiego, ale Pan Jędrzejewski jest co najmniej od 

2021 roku zatrudniony w gminie, a przynajmniej od tego roku gmina wypłaca mu środki. Nie 

powiedział Pan pozwolę sobie zacytować "postanowiłem zmienić osobę czyli prawnika, który 

będzie zajmował się sprawą" moje pytanie "a już mamy nowego?" "tak już mamy". Ale nie 

jeszcze dokończę tylko wracając do tych dwóch uchwał podjętych też mieliśmy przypadek,  

że nazwijmy to wtedy podjęliśmy uchwałę w sprawie przekazania środków dla Księdza, dla tutaj 

miejscowej Parafii. Okazało się, że uchwała poszła z błędem no to co my Radni zrobiliśmy? 

Uchwałę uchyliliśmy i podjęliśmy ją na nowo. W tym momencie mamy też sytuację podobną tak, 

że była opinia Wojewody zmieniliśmy i głosujemy na nowo więc pytanie czy w sprawie Kozietuł 

nie możemy iść tym samym tokiem i że tak powiem nie usprawnić tego systemu i pewnych 

rzeczy zrobić szybciej. Dziękuję. 

Burmistrz Robert Lipiec: Pani Marzenko i Szanowni Państwo. Nie mówiłem na sesji 

nadzwyczajnej, że nie możecie Państwo podjąć  niniejszej uchwały ponieważ, macie takie 

prawo możecie ją podjąć tylko mówiłem Państwu, że tak uchwała prawdopodobnie będzie 

uchylona ze względu na to że jest nie zgodna z prawem. Tak powiedziałem. Nigdy nie 

powiedziałem, że nie możecie ją podjąć. Powiedziałem, że nie powinniście jej podejmować 

dlatego, że są nie zgodne z prawem, a nie że nie możecie. Państwo możecie podejmować 

uchwały, możecie podejmować wadliwe uchwały tak jak właśnie podjęliście i czasami uchwały, 

które zmieniają się tak jak w dniu dzisiejszym mają wady, są to wady który wynikają z zadania 

które jest tam zawarte, a te uchwały miały po prostu wady prawne. Czasami może się zdarzyć,  

że podejmiemy uchwałę też wadliwą, która zostanie odrzucona przez Wojewodę i to że ja 

zaskarżyłem te uchwały to nie oznaczało, że gdybym ich nie zaskarżył, że nie zostałyby 

odrzucone. Tylko tam nastąpiło przekroczenie kompetencji Rady Miejskiej Szanowni Państwo 

 i Wojewoda nie wiedząc jaki był tok postępowania zgłaszania tych uchwał mógł wydać błędną 



decyzje. Szanowni Państwo mówi Pani o opiniach Mecenasa to, że opinie Mecenasa pojawiły się 

dzisiaj na nie wiem dokumentach bo tak zażyczyła sobie Pani Przewodnicząca, ale te opinie w 

innych uchwałach wcześniejszych zawsze były opiniowane. Zawsze wszystkie uchwały były 

opiniowane u Mecenasa. Nie tylko uchwały są opiniowane Szanowni Państwo, bo wszystkie 

umowy podejmowane w gminie są opiniowane przez Mecenasa i pracownik jak przychodzi do 

Burmistrza czy do Pani Skarbnik podpisując umowę, żeby podpisać umowę to przede wszystkim 

wymagana od niego jest opinia Mecenasa. To nie jest nową w Mogielnicy, że się wymaga opinii 

uchwał czy też umów czy też innych dokumentów ważnych dla gminy. Nie wiem co jeszcze tam 

padło za pytanie, ale czy Pani Marzena jest usatysfakcjonowana wypowiedzią czy jeszcze nie 

odpowiedziałem na któreś z pytań? A który Mecenas tak bo Pani mówi, że zatrudniłem nowego 

Mecenasa no nie, nie zatrudniłem nowego Mecenasa bo jeden Mecenas jak i drugi funkcjonowali 

od dawna, tylko, że Mecenas Wołos jest od spraw ogólnych tak jakby Urzędu, a Mecenas 

Jędrzejewski jest stricte od zamówień publicznych i funkcjonowania finansów publicznych. I 

dlatego też postanowiłem zmienić Mecenasa ponieważ, uważałem że ten Mecenas ma dużo 

większą wiedzę w tym zakresie. Dziękuję. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Bardzo proszę ja tu chciałabym jeszcze pewną sprawę 

wyjaśnić bo nie ścisłość się wkradła w wypowiedzi Pana Burmistrza bo sytuacja jest taka, że 

Wojewoda mając wątpliwości, ja już skróciłam to wysłał do mnie pismo, w którym prosił o 

odpowiedź na 3 pytania. I ja tej odpowiedzi udzieliłam. Myślę, że Wojewoda to znaczy dział 

prawny Wojewody miał wszystkie informacje, które były mu potrzebne do podjęcia tej decyzji i 

w tej chwili to tylko została jedna droga. Także albo się zdecydujemy albo się nie zdecydujemy 

proszę Państwa.  

Burmistrz Robert Lipiec: Szanowni Państwo, Pani Ewo drogi są zawsze dwie bo albo się 

zdecydujemy albo nie. Także Szanowni Państwo, oczywiście macie prawo odwołać się do Sądu i 

tutaj niewątpliwie ja nie mogę Państwu zabronić odwołać się do Sądu, ale uważam że tą sytuację 

uda nam się rozstrzygnąć dużo wcześniej. Znaczy Szanowni Państwo, nie chciałbym być  

odebrany, że Państwa straszę czy nie wiem, czy opowiadam jakieś herezje, znaczy obierzecie to 

Państwo jak będziecie chcieli, ale generalnie jeżeli Państwo będziecie się odwoływać do czego 

macie prawo tak jak mówię, że jeżeli się Państwo odwołacie do Sądu to wydłuży się ta 

procedura ustanowienia tego porozumienia bo sprawa w sądzie też będzie trwała kilka miesięcy, 



ale oczywiście macie Państwo do tego prawo. My musimy czekać, znaczy tak zostało 

rozmawiałem z członkami Stowarzyszania i mamy tam pewne ustalenia odnośnie tego wynajmu  

bo poproszono mnie o ten termin krótszy i żeby ewentualnie te dwie kwestie, które są mniej 

kontrowersyjne wcześniej zawrzeć jakieś porozumienie i tak też czynimy. Na piątek umówiłem 

spotkanie z Panem Mecenasem tutaj jeszcze nie wie tego Stowarzyszenie ponieważ, dopiero  

w dniu dzisiejszym, ze względu na to że w tamtym tygodniu byłem chory niestety, więc nie 

miałem takiej możliwości, ale ustaliłem spotkanie odnośnie formy tego porozumienia bo 

pierwotnie wysłane jeszcze w tamtym tygodniu był przygotowany tak zwany akt notarialny 

umowy użytkowania na rok czasu z tym czynszem dużo, dużo niższym niż 3 tysiące złotych ale 

tutaj są też jakieś, chociaż to nie była jakaś forma narzucona, ale to ma być na rok tak po prostu 

wrzucone no bo jakiś termin musieliśmy podać jeżeli Państwo chcecie na krótszy okres czasu nie 

ma najmniejszego problemu. Forma tylko i wyłącznie taka, żeby zawrzeć jakieś porozumienie 

wcześniej odnośnie dwóch kwestii czyli ustalenia tego czynszu, ustalenia czasu wstępnie 

żebyśmy mieli czas na rozstrzygnięcie tego problematycznego punktu odnośnie tego 

zobowiązania, które się pojawiło i tutaj będzie kwestia porozumienia ugody sądowej tak. Także 

no tak to Szanowni Państwo wygląda. Dziękuję bardzo. 

Radna Marzena Stępień: Ja mam pytanie. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Bardzo proszę Pani Marzena Stępień. 

Radna Marzena Stępień: A propos tych terminów ponieważ, jeśli w piątek ma dojść do spotkania 

i tutaj tak jak mówiłam podtrzymuję swoją prośbę, żeby uczestniczyć z ramienia radnych w tym 

spotkaniu. No to mamy piątek tak na prawdę terminy nas gonią zaraz mamy święta, a też jeśli 

tutaj chodzi o temat odwołania się do Sądu niestety 6 styczeń gdzie też jest świętem więc tak na 

prawdę pytanie czy nam się uda na najbliższym spotkaniu piątkowym ustalić wszystkie tematy i 

zamknąć aby uniknąć procedury sądowej.  

Burmistrz Robert Lipiec: Szanowni Państwo życzyłbym sobie tego. 

Radna Marzena Stępień: Więc wiemy, że nie. 

Burmistrz Robert Lipiec: Pani Marzeno nie wiem dlaczego Pani w ten sposób twierdzi, że nie no 

mówię że życzyłbym sobie tego. Jestem za tym, żeby dojść do tego porozumienia. Dlaczego 



Pani mówi w ten sposób, że nie? 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Bardzo proszę, miałam wrażenie, że no właśnie że Pani Ewa 

Mróz Prezes Stowarzyszenia proszę bardzo. 

Prezes Stowarzyszenia Ewa Mróz: Dzień dobry, witam Państwa. Nie chcę przedłużać, ale mam 

wrażenie że Pan Burmistrz mówiąc o tej ostatniej propozycji jeden rok i te 3 tysiące miesięcznie 

tak jakby nie zapoznał się jeszcze z naszą odpowiedzią na tą propozycje. Być może dlatego, że 

był chory i nie zdążył jeszcze się zapoznać bo nasza odpowiedź wpłynęła na tą propozycję gdzie 

no wyraźnie wskazujemy, ja tylko tak króciutko powiem, bo to już wszystko długo trwa, że no 

niestety to co kluczowe jest w postawie Stowarzyszenia to to, że działania poprzednika Pana 

Burmistrza spowodowały to, że my jakby do samego stanowiska Burmistrza nie możemy mieć 

zaufania, że my podpiszemy umowę na rok, a za rok te proponowane warunki się nie zmienią 

radykalnie. No niestety te wszystkie działania z przed tych kilkunastu lat doprowadziły do takiej 

sytuacji, że urząd Burmistrza nie jest dla nas no niestety godnym zaufania i pewności w związku 

z czym my odnieśliśmy się, że Stowarzyszanie dla nas kluczowym warunkiem jest jakby 

trwałość i stabilizacja i rok lub poniżej roku jest nie do zaakceptowania dlatego, że my nie 

mielibyśmy czasu na jakieś działanie w kontekście normalnej pracy gdzie my już po podpisaniu 

musielibyśmy już z Panem negocjować kolejne warunki więc to nie daje żadnej stabilizacji, 

żadnej trwałości działania. Cała reszta jest wyjaśniona w piśmie, które też skierowaliśmy do 

Państwa radnych, każdy z Państwa radnych mam nadzieję, że otrzymał to pismo gdzie 

szczegółowo wyjaśniamy nasze stanowisko i uzasadniamy dlaczego ono jest takie, a przede 

wszystkim jest takie dlatego, żeby szkoła mogła funkcjonować spokojnie i bezpiecznie. 

Potrzebna jest ta stabilizacja i trwałość. Dziękuje bardzo. 

Burmistrz Robert Lipiec: Tak, faktycznie Pani Ewo no nie zdążyłem się zapoznać z tym pismem, 

które trafiło od Państwa niestety nie mniej jednak myślę, że tutaj w tym tygodniu będzie taki ten 

moment i czas, żeby rozmawiać dosyć intensywnie na ten temat. Myślę, że nawet ustalimy 

zanim spotkanie z Mecenasami wstępnie jakieś spotkanie gdzie omówimy szczególne jakieś tam 

kwestie, które Państwa bolą. Ja oczywiście zapoznam się z tym pismem w miarę możliwości 

szybko i postaram się z Państwem umówić jeszcze na jakieś spotkanie u mnie w biurze. Pani 

Ewo ja zdaję sobie sprawę, że tutaj no tego zaufania nie macie i w zasadzie możecie go nie mieć 

bo faktycznie, no ta sytuacja była nie ciekawa, ale to ja nie mam wpływu na to jak postrzegacie 



Państwo stanowisko Burmistrza ja nazywam się Robert Lipiec nie Sławomir Chmielewski. Na 

pewno nie będę szedł tą drogą co mój poprzednik. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo zgłasza chęć głosu Pani Pachocka proszę 

bardzo. 

Dyrektor NPP w Kozietułach Agata Pachocka: Panie Burmistrzu byłyśmy tutaj na radzie kilka lat 

temu i wówczas Pan poprzedni Burmistrz mówił to Radni, wszystko to Radni, wola Radnych. 

Teraz mamy tą wolę Radnych, którzy są za tym abyśmy doszli do tego kompromisu. Natomiast 

cały czas nie wiem czy goście przepraszam Państwo Sołtysi może nie znają naszej sytuacji, 

naszego konfliktu, ale na ich miejscu miałabym takie poczucie Panie Burmistrzu, że Pan jest w 

jakiś oporze w stosunku do tej sytuacji, w stosunku do Radnych, którzy w 12 głosach podjęli 

uchwałę, właściwie trzy uchwały. Trochę tego nie rozumiemy Panie Burmistrzu i bardzo byśmy 

chcieli aby faktycznie w reszcie było zakończenie tego konfliktu no Państwo sołtysi, nie wiem 

czy Państwo wiedzą, ale każdy mijający miesiąc to jest 14 tysięcy naliczane nam. Mamy 

aktualnie takiego wirtualnego długu, którego nie płacimy ponieważ bez umownie korzystamy z 

budynku. Ewa 500 tysięcy? Ponad 500 tysięcy. Proszę Państwa dla nas jest to strach i lęk bo 

gdzieś tam z tyłu głowy mamy tak wielki dług. Szkoła proszę Państwa. Szkoła nie prywatna 

tylko to jest szkoła publiczna. Bardzo dziękuję. 

Prezes Stowarzyszenia Ewa Mróz: Ponieważ koleżanka, przepraszam mogę? 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo. 

Prezes Stowarzyszenia Ewa Mróz: Przepraszam, ponieważ, koleżanka jednak tu rozwinęła ten 

temat i Państwu sołtysom kilka rzeczy więc ja muszę to uzupełnić przepraszam bardzo. Wiem że 

to przedłuża, ale tak króciutko. Rzeczywiście ten jak to koleżanka nazwała wirtualny dług jest 

już ponad 500 tysięcy ja jednak chciałam właśnie tu Państwu powiedzieć, że gmina ma 

roszczenia wobec nas, ale my również mamy roszczenia wobec gminy. Dlatego proponowaliśmy, 

żebyśmy wyzerowali te wzajemne roszczenia i żeby po prostu zapomnieć, wyzerować i 

rozpocząć jakby z nową czystą kartą. To też jest nowa sytuacja ponieważ, ja wielokrotnie 

mówiłam, że dotacje gmina w tych minionych latach nam błędnie naliczała. Mieliśmy no nie 

dopłacane dotacje. Cały ten konflikt spowodował to, że powoli krok po kroczku my sprawdzamy 

te naliczanie dotacji i wskazujemy na kwoty i błędy jakie na przestrzeni tych 16 lat gmina 



popełniła i tak dla przykładu tylko powiem. Za dwa tysiące, chwileczkę tylko sprawdzę. Za 2013 

rok i za 2014 rok mamy już wyrok sądowy gdzie Sąd nakazuje gminie zapłatę na rzecz 

Stowarzyszenia kwot 21 241, 59 oraz 17 089, 13 z odsetkami za ponad 10 lat. W miniony piątek 

złożyliśmy natomiast, to jeszcze ani Pan Burmistrz ani Pani Przewodnicząca o tym nie wie, 

złożyliśmy do Sądu wniosek o przeprowadzenie postępowania pojednawczego ponieważ, za lata 

2017 i 2018 mamy naliczone 189 214 złotych nie dopłaconych dotacji. My rzeczywiście liczymy 

to powolutku w kolejnych latach dlatego, że to jest bardzo długi proces, to bardzo długo trwa. 

Nie złożyliśmy wniosku, pozwu do Sądu tak jak w przypadku tych lat 2013 i 2014 dlatego, że po 

pierwsze chcemy pokazać, że my chcemy postępowania pojednawczego i złożyliśmy to w 

Sądzie w postaci wniosku o postępowanie pojednawcze i nie ukrywam tego, że opłata sądowa 

takiego wniosku jest 300 złotych a nie 18 tysięcy. W związku z czym no jesteśmy zmuszeni do 

tego, żeby no kolejne lata liczyć. Za 2022 rok to już zostało uregulowane 130 tysięcy gmina nie 

dopłaciła i my tak kolejno po kroczku po kroczku lata liczymy. Dlatego nasza propozycja od 

samego początku była wyzerujmy te wzajemnie roszczenia, zacznijmy z czystą nową kartą. 

Wyzerujmy i po prostu zacznijmy z dobrą wolą, w pozytywnej atmosferze, bez wzajemnych 

roszczeń bo my jak będziemy zmuszeni liczyć kolejne lata no to też tam pewnie jakieś pieniądze 

znajdziemy natomiast jest to bardzo żmudna praca no i trwająca. Jednak te kwoty sumarycznie 

robią się też całkiem duże. To takie, żeby Państwo sołtysi również mieli taką wiedzę całościową 

na ten temat. Dziękuję bardzo.  

Burmistrz Robert Lipiec: Szanowni Państwo, Pani Ewo oczywiście przecież na jednym ze 

spotkań gdzie rozmawialiśmy na tematy związane właśnie z niewypłaconymi dotacjami ja 

namawiałem Państwa oczywiście walczyli o swoje. Faktycznie być może są jakieś błędy w 

wyliczeniach, te dotacje nie były wypłacone chociaż jest to zupełnie inna pula pieniędzy tak jak 

mówiłem nie wiem czy na poprzedniej komisji czy sesji, że to są środki z subwencji oświatowej 

tak na prawdę i to są zupełnie inne środki niż te, które są tutaj zaległością Państwa, ale jak 

najbardziej jeżeli będzie taka możliwość to ja nie widzę tutaj problemu. Jeżeli będzie taka 

możliwość powtarzam nie widzę problemu rozliczenia tych zaległości. Jeżeli Państwu się należy 

uważam, że Państwu należy te pieniądze wypłacić. Takie jest moje zdanie. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Przepraszam bardzo, ale była pierwsza Pani Marzena Stępień. 

Radna Marzena Stępień: To tylko do Pana Burmistrza. Czyli Panie Burmistrzu wtorek, środa lub 



czwartek widzimy się na spotkaniu trójstronnym czy dwustronnym?  

Burmistrz Robert Lipiec: Jeżeli chodzi o piątek czy wcześniej? Możemy i na trójstronnym nie 

ma problemu, ja się nie boje z Państwem spotykać nie ma problemu. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Jeszcze widziałam sygnały z końca sali. Proszę bardzo Pana 

godność? Proszę Pan Pajewski. 

Pan Pajewski: Dzień dobry Państwu. Szanowni Państwo, jakiś czas temu gościliśmy w szkole 

niepublicznej w Niemirowicach. Przepraszam w Nieznamierowicach i tam nasi radni jak i 

również Pan Burmistrz zapoznali się z podobną placówką jak szkoła w Kozietułach, która 

została przed oddaniem Stowarzyszeniu wyremontowana i naprawiona całkowicie i teraz 

nieodpłatnie cały czas prowadzi tą placówkę niepubliczną. Tak chciałbym jeszcze raz to 

podkreślić została wyremontowana i przekazana nieodpłatnie. Tutaj w przypadku Kozietuł 

sytuacja jest całkowicie odwrotna. Nie dość, że szkoła została przekazana w fatalnym stanie. 

Przez wiele lat Stowarzyszenie dzięki dobrej woli rodziców, dzięki ciężkiej pracy ludzi 

związanych ze szkołą doprowadziło szkołę do bardzo dobrego stanu. Aktualnie szkoła się 

rozwija ponieważ, dużo dzieci tam uczęszcza i wielu rodziców chce tam posyłać swoje pociechy. 

W tym momencie gmina w postaci Pana Burmistrza chce cały czas obkładać szkołę no 

podatkiem. Można powiedzieć kosztem, haraczem który mamy płacić. No ja nie wiem czy nasze 

dzieci w ogóle są jakieś gorsze? Dlaczego w ten sposób cały czas się dzieje. Dlaczego Pan 

Burmistrz nie może po prostu pójść drogą swojego kolegi z sąsiedniej gminy. Był Pan tam, Pan 

widział a Pan chce cały czas nasze dzieciaki obkładać kosztem. Dlaczego tak się dzieje. 

Dlaczego Pan nie postąpi zgodnie z wolą Rady? Rada zdecydowała. Dlaczego Pan nie chce, sam 

jeden jest przeciwko nam wszystkim? Ludzie chcą tej szkoły, a tutaj jest cały czas brak dobrej 

woli. Jak po prostu ja jako rodzic. Mogę stwierdzić, że cały czas nie widać od pół roku są 

negocjacje i negocjacji nie widać końca, a cały czas jest parcie żeby nas obkładać tym podatkiem. 

Dziękuję uprzejmie.  

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa, Pan Burmistrz?  

Burmistrz Robert Lipiec: Szanowny Panie to nie jest tak, że Burmistrz to Pana zdanie tak na 

prawdę no. Niech będą fakty, Pana fakty. Oczywiście, że tak. Trwają negocjacje spotkajmy się, 

porozmawiajmy, ustalmy szczegóły i będziemy wtedy mówić o faktach dobrze?  



Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Rozumiem, że w ten sposób zamkniemy dyskusję na temat 

szkoły w Kozietułach i mam nadzieję, że ten problem wraz z intencjami  Bożenarodzeniowymi 

zostanie rozwiązany i myślę, że nie tylko ja żywię taką nadzieje, ale wszyscy ci którzy są 

zainteresowani oraz sami radni. Nie jest naszym marzeniem wstępowanie na drogę sądową. 

Jesteśmy raczej zwolennikami porozumienia, komunikacji i dobrej woli i myślę, że tak będzie. 

Proszę Państwa na dzisiejszą sesje zaprosiłam również radnych powiatowych. Mamy tu Panią 

Ewe Mróz, który w swojej postaci jednoczy, spaja różne funkcje, ale również towarzyszy dzisiaj 

nam Pan Kieszek, Edward Kieszek. Bardzo proszę po krótce Państwo przybliżyli nam kierunki 

rozwoju. Jakie inwestycje w powiecie są planowane na rok 2025 i jak na tym tle rysuje się gmina 

Mogielnica. 

Prezes Stowarzyszenia Ewa Mróz: Proszę Państwa, jak wszystkie budżety również budżet 

Starostwa i powiatu jest dość skromny. Wydatków jest bardzo dużo i inwestycji, pomysłów na 

inwestycje i potrzeb również jest bardzo dużo, ale jeżeli chodzi tu o naszą gminę no to Starostwo 

przewidziało zaplanowało 1 milion złotych przy współpracy oczywiście z gminą na remont dróg 

powiatowych. Starostwo nie wskazało wybranej drogi to pozostawia Państwu, Państwu radnym. 

No niestety kłopot jaki na ten moment jest to taki, że gmina nie zaplanowała tych wydatków w 

projekcie budżetu. Starostwo, Pan Starosta wielokrotnie podkreślał, wysyłał pisma do 

wszystkich gmin z prośbą o wskazanie kwot i zaplanowanie i podkreślał to, że sama pisemna 

deklaracja nie wystarczy. Żeby Starostwo zaplanowało te swoje 1 milion złotych gmina musi 

również zaplanować swoje środki w projekcie budżetu. W związku z czym no ja sygnalizowałam 

tutaj Pani Przewodniczącej, że sprawa wygląda tak że jeżeli w projekcie budżetu te środki nie 

zostaną zaplanowane to istnieje takie zagrożenie, że no gmina nie dostanie tego miliona ze 

Starostwa dlatego, że Starostwo wielokrotnie doświadczało takich sytuacji, że jeżeli nie było 

pieniędzy w budżecie zaplanowanych to potem gminy nie potrafiły ich odnaleźć, zdobyć i potem 

był problem z zamknięciem inwestycji, z realizacją, z odbiorami. Także tutaj jest, a nie wiem co 

Państwo powiedzą, ale zasady finansowania, współfinansowania remontów czy napraw dróg, 

przebudowy właściwie dróg powiatowych są takie pół na pół czyli połowę kosztów płaci 

Starostwo drugą połowę gmina i to jest taka podstawowa zasada, którą gminy zaakceptowały no 

i tak to funkcjonuje w całym powiecie. Dlatego wydaje mi się na ten moment, że to jest taka 

najistotniejsza kwestia ponieważ, jeszcze do końca roku chwilę czasu jest, może Państwo radni 

pochylą się i znajdą ten milion w tym projekcie, żeby on się znalazł. Wtedy Starostwo przewidzi 



w swoim projekcie budżetu również milion. Wtedy będzie to gwarantowane myślę, że warto.  

O ile gmina takie znajdzie możliwości. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: To może ja krótko. Podjęliśmy w tym celu już działania, a 

szczegółach powie Pan Burmistrz. 

Burmistrz Robert Lipiec: Szanowni Państwo no tak się składa akurat, że znam te mechanizmy 

działania ponieważ, byłem również radnym powiatowym w poprzedniej kadencji i Szanowni 

Państwo, w naszej sytuacji jeżeli chodzi o gminie Mogielnica była też taka sytuacja, że w gminie 

Mogielnicy nie było pieniędzy na to, żeby zabezpieczyć takich środków i nie były zabezpieczone 

takie środki na remont dróg w całości. Załóżmy bo w ubiegłym roku o ile pamiętam to też milion 

był zabezpieczony na drogi powiatowe w powiecie, a w Mogielnicy było trochę mniej 

zabezpieczone i nie zawsze w gminach te środki są, ale była umowa ponieważ, była nadwyżka 

budżetowa i z nadwyżki budżetowej te środki dobijemy. I tak też było w tym roku Szanowni 

Państwo bo oczywiście wiecie, że prowadzimy kilka takich dosyć dużych inwestycji między 

innymi właśnie stacja uzdatniania wody w Kozietułach inwestycja na ponad 6,5 miliona, którą 

też musimy sfinansować częściowo z własnych środków bo dofinansowanie oczywiście 

dostaliśmy, ale musimy sfinansować z własnych środków część też tej inwestycji. Kolejna 

inwestycja to droga w Kozietułach też tak zwane Kasztanki, na którą trzeba było zabezpieczyć te 

środki i inne inwestycje, które muszą być zabezpieczone środki na nie ze względu na częściowe 

środki zewnętrzne i jeżeli nie mam środków budżetowych, ale mam rezerwę budżetową to mogę 

uzupełnić te środki w przyszłym roku i tak też kiedy wpłynęło pismo ze Starostwa odnośnie 

jakie środki chcemy przeznaczyć na budowę dróg powiatowych na terenie Gminy i Miasta 

Mogielnica czym prędzej odpisałem, że proszę o zabezpieczenie w budżecie powiatu miliona 

złotych na modernizacje dróg powiatowych na terenie Mogielnica. My jako gmina deklarujemy 

ze swojej strony wkład tożsamy, ale niestety na początku tego wkładu nie mieliśmy. Aczkolwiek 

pojawiło się rozwiązanie ponieważ, mamy dosyć wysoką nadwyżkę budżetową, że Regionalna 

Izba Obrachunkowa no wyraziła, że tak powiem zgodę na to, żeby pokryć to z tej nadwyżki te 

brakujące środki i zabezpieczymy ten milion, żeby Państwo mieli pewność że te inwestycje 

zostaną zrealizowane. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Tak proszę Państwa jest tak, jak Pan Burmistrz powiedział w 

zeszły piątek odbyliśmy spotkanie w wyniku, którego wszystkie te ustalenia padły i milion z 



naszej strony jest, milion ze Starostwa a co z tym będzie w tym roku to zobaczymy. O głos prosi 

Edward Kieszek proszę bardzo. 

Radny Powiatowy Edward Kieszek: Dzień dobry Państwu. Ja już tak w woli uzupełnienia co 

dotyczy mieszkańców Mogielnicy a co jest realizowane przez powiat to jest służba zdrowia. 

Będzie realizowany, modernizowany nadal Oddział Chirurgiczny w Szpitalu w Nowym Mieście 

i również będą modernizowane Oddziały Szpitalne w PCK Grójec jak również będzie zakupiona 

nowa dodatkowa kosiarka do poboczy. Czyli prawdopodobnie problemy, które pokazały się w 

lecie z koszeniem poboczy były związane z tym że została uszkodzona, jedna z tych kosiarek  

i teraz prawdopodobnie i te prace będą przebiegały bardziej sprawnie. Dziękuję. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo Pan Burmistrz. 

Burmistrz Robert Lipiec: Dziękujemy bardzo za informacje Szanowny Panie Radny. Właściwie 

to tyle.  

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa zachęcam do zabrania głosu jeśli są jakieś 

jeszcze inne sprawy. Tylko jeszcze mamy tu gościa, który w prawdzie nie. Jednak będzie to po. 

Jeszcze Pani Ewa Mróz. 

Prezes Stowarzyszenia Ewa Mróz: Ja jeszcze korzystając z okazji chciałam, oczywiście jesteśmy 

do Państwa dyspozycji jeżeli Państwo czy mieszkańcy no będą sytuacje, że my jako radni 

powiatowi, nie wiem możemy uzyskać jakieś informacje czy przekazać jakieś informacje czy  

w czymś pomóc. Na pewno w Urzędzie kontakt do nas jest, numery telefonów jest. Oczywiście 

jesteśmy do dyspozycji jeżeli taka potrzeba jest. Na pewno Urząd przekieruje i jeżeli będziemy 

mogli w czymś pomóc czy wskazać. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Dziękujemy bardzo za tę deklarację nawet nie myśleliśmy, że 

może być inaczej. Proszę Państwa jeżeli nie ma już żadnych uwag, nikt nie chciałby zabrać głosu 

ja dziś proszę Państwa zamykam XIII sesje Rady Miejskiej w Mogielnicy. Już teraz nie udzielę 

głosu trzeba było wcześniej. Przykro mi następnym razem. Proszę Państwa chciałabym tylko 

jedną rzecz powiedzieć to będziemy mieć okazje za chwilę rozmawiać. Proszę Państwa chciałam 

tylko powiedzieć, że czeka nas jeszcze jedna sesja w tym roku i będzie to sesja, która będzie 

zatwierdzała budżet i będziemy mieć jeszcze inne punkty tego programu, a teraz bardzo proszę 



żeby wszyscy zostali ponieważ, mamy jeszcze inną sprawę i jeśli Pan Ireneusz będzie chciał to 

wtedy bardzo proszę. Czyli bardzo dziękuje. 
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